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Místo konání:   Krásná Hora nad Vltavou  – Zasedací místnost MěÚ Krásná Hora nad 

Vltavou 

  

Program :    -        14:00 – Zahájení, zvolení zapisovatele, ověřovatele 

– Projednání Výroční zprávy 

– Doplňující volby do SR 

– Projednání nového statutu MAS 

– Projednání tvorby Strategie na programové období 

2014 - 2020 

– Různé 

– Diskuze 

– 17:00  - Závěr 

 

Přítomni:   Prezenční listina účastníků 

 

Zapisovatel:   Věra Vitoňová 

 

Ověřovatel:   Václav Lundák 

 



 
  

 
 

 

 

 

1. Zahájení 

Předseda Správní rady a ředitel MAS přivítali přítomné. Na začátku jednání byla    

jednomyslně odsouhlasena zapisovatelka jednání – p. Vitoňová a ověřovatel zápisu p.   

Lundák. 

 

2. Program Valného shromáždění 

Na návrh p. ing. Dědiny bylo hlasováno o doplnění programu bodu Různé o přípravě 

voleb nové Správní rady a Dozorčí rady. PRO: 21, PROTI: 13, ZDRŽEL: 0 

Po té bylo vyhlášeno hlasování o schválení upraveného programu jednání.  

PRO: 25, PROTI: 9, ZDRŽEL: 0 

 

3. Výroční zpráva 

Přítomní byli seznámeni s výroční zprávou za rok 2013 a zprávou auditora. Výroční 

zpráva byla schválena. PRO: 27, PROTI: 0, ZDRŽEL: 7 

 

4. Doplňující volby do SR. Navržení kandidáti: 

Ing. Václav Semilský – MO OS SD ČR 

Mgr. Radka Čandová – TJ Krásná Hora nad Vltavou 

p. Zdeněk Kovařík – Statek Vletice o.s. 

Pan Zdeněk Kovařík už do hlasování o novém členu SR nepostoupil, protože v době 

konání voleb už nezastupoval Statek Vletice o.s.. 

Hlasování proběhlo následovně: 

Ing. Václav Semilský – MO OS SD ČR  PRO: 28, PROTI: 6, ZDRŽEL: 0 

Mgr. Radka Čandová – TJ Krásná Hora nad Vltavou PRO: 6, PROTI: 28, ZDRŽEL: 0 

 

 

 

5. Projednání nového statutu MAS 

Ředitel MAS vysvětlil Valnému shromáždění problematiku Standardizace, mluvil o 

jednání s právními zástupci a také o jednání vlády ČR, ze kterého byla Standardizace 

několikrát stažena. Nicméně po té byl představen návrh nového statutu MAS, který  



 
  

 
 

 

 

v dané podobě splňuje jak podmínky zákonů ČR o o.p.s., tak také podmínky Metodiky 

Standardizace Místních akčních skupin v aktuálním znění ze dne 28. 4. 2014. Přesto 

nedošlo k jeho schválení. Valné shromáždění hlasovalo o zasílání připomínek 

k předloženému statutu do 20. 7. 2014.  

PRO: 18, PROTI: 14, ZDRŽEL: 2 

 

 

6. Projednání tvorby Strategie na programové období 2014 - 2020 

Členové Valného shromáždění před jednáním VS obdrželi seznam prací na Strategii, 

výstupy priorit a dotazy zpracovatelky ing. Lánské na 3 typy projektů. K uvedenému 

byl vznesen dotaz ředitele MAS, k tomuto se odmítli členové VS vyjádřit. S ohledem 

na výše uvedené komplikace se schválením nového statutu MAS Valné shromáždění 

odsouhlasilo zasílání připomínek ke tvorbě Strategie dle schváleného Manuálu ke 

tvorbě Strategie ze 17.5.2014 také do 20. 7. 2014.  

PRO: 34, PROTI: 0, ZDRŽEL: 0 

 

 

7. Různé 

Valné shromáždění hlasovalo o zasílání návrhů na nové členy SR a DR do 20. 7. 2014. 

PRO: 33, PROTI: 0, ZDRŽEL: 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
  

 
 

 

 

 

Usnesení: 

VS schvaluje   

� Nového člena SR p. ing. Václava Semilského 

� Výroční zprávu za r. 2013 

� Zasílání připomínek k novému statutu MAS, ke tvorbě Strategie a také 

návrhů nových členů do SR do 20. 7. 2014 

 

VS bere na vědomí  

• Metodiku pro Standardizaci ze dne 28.4. 2014  

• Manuál k přípravě nové strategie ze dne 17.5.2014 

• Podklady ke zpracování Strategie od ing. Lánské 

• Podklady pro nový statut MAS 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno 17:00 hod. 

 

Zapsal:             Věra Vitoňová 

 ………………………… (podpis) 

Ověřil:   Václav Lundák  

………………………… (podpis) 

Předseda SR:   Ing. Luděk Mácha   

………………………… (podpis) 

 

 


